
REZULTATI NEDELJSKIH VOLITEV V ZVEZNO IN REPUBLIŠKO SKUPŠČINO 

Prijetno razpoloženje 
O D L I Č N A U D E L E Ž B A 
VEČINA VOLIVCEV OPRAVILA SVOJO DRŽAVLJANSKO DOLŽNOST ŽE ZGODAJ ZJUTRAJ 

Z VOLITVAMI V ZVEZNI ZBOR ZVEZNE IN REPUBLIŠKI 
ZBOR REPUBLIŠKE SKUPŠČINE JE ZAKLJUČENO ENO IZMED 
DRUŽBENO POLITIČNO NAJŽIVAHNEJŠIH OBDOBIJ LANSKE
GA IN LETOŠNJEGA LETA. USPELE NEDELJSKE VOLITVE 
SO ŠE ENKRAT POTRDILE, DA O B C A N I RAZUMEJO VELIK 
POMEN VOLIVNE PRAVICE, SAJ SO S SVOJO UDELEŽBO IN 
PRIJETNIM RAZPOLOŽENJEM NA VOLIŠČIH TO JASNO DO
KAZALI. VOLITEV ZA ZVEZNI ZBOR ZVEZNE SKUPŠČINE SE 
JE NA NAŠEM OBMOČJU UDELEŽILO 93,2 ODSTOTKA OBČA
NOV, PO OBČINAH PA JE ODSTOTEK UDELEŽBE TAKLE: CE
LJE 91,6, ŽALEC 94,7, MOZIRJE 93,7, VELENJE 93,8 IN SLOVEN
SKE KONJICE 94,2. ODSTOTEK UDELEŽBE ZA VOLITVE PO
SLANCEV V REPUBLIŠKI ZBOR PA JE ZA OBMOCJE BIVŠEGA 
CELJSKEGA OKRAJA 93,8, MEDTEM KO SO V POSAMEZNIH 
OBČINAH ZABELEŽILI TELE pDSTOTKE: V BREŽICAH 95,3, 
V CELJU 90, V KRŠKEM 93,2, V LAŠKEM 95,6, V SEVNICI 96,7, 
V ŠENTJURJU 95,4, V ŠMARJU 92,3, V VELENJU 93,6 IN V 
ŽALCU 93,2 ODSTOTKA. 

CELJE 

V celjski občini so republiške 
poslance volili v dveh volilnih 
enotah. Kandidirala pa sta Rado 
Jonak in Marija Pleterškova. Po
leg tega so volivci ce l jske komu
ne volili tudi poslanca v z^vezni 
zbor zvezne skupščine, za kar je 
kandidiral podpredsednik zvezne 
gospodarske zbornice Tone Bole. 

Večino volišč so odprli ob sed
mih zjutraj — ponekod kot na 
primer v Gaberju in v Štorah — 
pa so volivci volili že pred sed
mo. Večina voli lnih upravičen
cev j e opravila; svojo državljan
sko pravico že v zgodnjih dopol
danskih urah, saj je bila okrog 
desetih voli lna uc|eležba že 
okrog 40 odstotna. 

Odlično pa so se odrezali volivci 
z Vizor, Vin in Strmca-Hrenove, 
kjer so že ob osmih volili vsi vo
lilni upravičenci. Ob desetih so 
volitve zaključili tudi že v Vrbi 
in Primožu, medtem ko je v Za-
vjhu ob tej uri voli lo že 90 od-
sltotkov vol ivcev. D o ' večei*.^' So 
stoodstotno volili še v Trnovljah 
in Velikih Ravnah. 

Volišča v celjski komuni so bi
la lepo okrašena. Marsikje niso 
izobesili samo zastav in okrasili 
volišč, temveč so poskrbeli za ce
loten videz kraja. Na področju 
krajevne skupnosti Pod gradom 
pa so fantje postavili celo slavo
loke, ki so prav, gotovo vel iko 
prispevali k s lovesnemu razpo
loženju na voliščih. 

Vsi trije kandidati — Tone Bo
le, Marija Pleterškova in Rado 
Jonak so bili tudi izvoljeni. 

LAŠKO 

V želji, da bf volitve čimprej 
zaključili, so se v mnogih krajih 
laške občine volivci odločili , da 
bodo z volitvami začeli že zelo 
zgodaj . Tako so ponekod — pred
v s e m pa to velja za področje 
Radeč — volivci volili že ob pe
tih zjutraj. 

Volišča so si napovedovala te
kmovanje glede udeležbe in ne
dvomno je to vplivalo, da je na 
voliščih v Radečah do osmih 
zjutraj že volilo 42 odstotkov 
vseh volivcev, v Jelovem 38 in v 
Hotemežu 45 odstotkov vpisanih 
volivcev. Ugodne- rezultate pa so 
zabeležili tudi na voliščih v La
škem. 

Do dvanajstih so s toodstotno 
volilno udeležbo zabeležili na vo
lišču v Gorelcah, Njivicah in v 
Čimernem. Kmalu po dvanajsti 
uri pa so se tem vol iščem pri
družila še volišča na Šmohorju, 
Sl ivnem, Henini, Vel ikem Širju 
in volišča v Radečah. To in pa 
izredna živahnost na voliščih po
trjuje, da priprave za volitve ni
so bile zaman. Od 12 tisoč 213 
vpisanih volivcev je v nedeljo vo
lilo 11 tisoč 701 volivec, kar po
meni 95,8 odstotkov vseh. 

Volišča so bila lepo okrašena, 
voli lno razpoloženje pa so v ne
deljo dopolnile še godbe na piha
la, ki so v vseh večjih krajevnih 
središčih igrale budnice. 

Od obeh kandidatov, ki sta 
kandidirala za republiški zbor 
republiške skupščine pa so izvoli
li tovariša Rudija Grosarja, ki 
je dobil 6431 glas, medtem ko je 
za tovariša Zupančiča glasovalo 
4660 volivcev. 

MOZIRJE 

Rezultati nedeljskih volitev v 
zvezni zbor zvezne skupščine v 
mozirski občini so pokazali, da 

so bile priprave za yolitve do
bro opravljene. Volivci so volili 
na 40 voliščih. Vsa volišča so 
bila lepo okrašena, pa tudi zu
nanji videz krajev je opozarjal 
na volitve. 

Že v zgodnjih jutranjih urah 
so po posameznih voliščih zabe
ležili visoke rezultate udeležbe. 
Tako je bilo glasovanje končano 
ob devetih na volišču v Nizki pri 
Rečici ob Savinji. V Šmihelu nad 
Mozirjem je bila volilna udelež
ba 80 odstotkov, Gornjem gradu 
73 odstotkov, Rečici ob Savinji 
73 odstotkov, v Bočni 65 odstot
kov in Nazarju 62 odstotkov. Do 
dvanajstih, pa so končali z volit
vami na voliščih v 21abru pri Na
zarju, Spodnjih Krašah, Rovtu 
pod Menino, Šentjanžu p>ri Re
čici ob Savinji in Nazarju. Do 
12. ure je glasovalo 86 odstotkov 
vseh volilnih upravičencev v ob
čini. Končni izid volitev za po
slanca v zvezni zbor zvezne skup
ščine pa je v mozirski občini 
93,52 odstotka. V primerjavi z 
volitvami v o b č i n s k i z b o r občin
ske skupščine dne 28. marca le
tos je nedeljski za en odstotek 
nižji v primerjavi z volitvami le
ta 1963 pa za dobrih šest odstot
kov višji. 
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SLOVENSKE KONJICE 

Zadnje dni pred volitvami so v 
Slovenskih Konjicah in okoliških 
krajih volivce obiskali odborniki 
krajevnih organizacij SZDL ter 
se z njimi pogovorili o volitvah, 
pa tudi o perečih problemih kra
ja. V nedeljo so imeli v konjiški 
komuni 65 volišč in mnogi obča
ni so prišli svojo državljansko 
dolžnost opraviti že v zgodnjih 
jutranjih urah. Na željo volivcev 
so v nekaterih krajih odprli vo
lišča že pred sedmo uro zjutraj, 
volivci pa so možnost , da čim
prej volijo, tudi izkoristili. 

Težko je zapisati, kje v občini 
so se najbolje odrezali. Ponekod 
So se izkazali mladi volivci, na 
volišču v Zrečah pa se je že kma
lu po sedmi uri prišla na volišče 
ena najstarejših volivk tega kra
ja, verjetno pa tudi območja ob
čine, Terezija Lepšina, stara ma
ti znanega partizanskega! koman
danta Borisa Vinterja, ki je letos 
dopolnila 94 let starosjti. 

Okrog osmih je občinska vo-
livna komisija že prejela prva po
ročila o stoodstotni volivni ude
ležbi na voliščih v Hudinji I. in 
Brezen I ter Brezen II. Hudinj-
čani torej tudi ob teh volitvah 
niso prepustil i prvega mesta ko
mu drugemu, pa čeprav so njiho
va bivališča raztresena po pohor
skem pobočju. Nedolgo za tem 
so se s podobnim sporoči lom 
oglasili iz volišča Kravjek pri 
Ločah. Na območju krajevne or
ganizacije SZDL so do pol osmih 
zabeležili okrog 70 odstotno ude
ležbo na voliščih. 

Na vi tanjskem koncu so v pr
vih jutranjih urah na nekaterih 
voliščih nekoliko zaostajali. Ne
koliko slabšo udeležbo so v tem 
času zabeležili še na voliščih v 
Linici pri Jerneju in v Novi vasi 
pri Slovenskih Konjicah kar pa 
so kasneje uredili. Na skoraj vseh 
voliščih v Slovenskih Konjicah 
so morali čakati vse do 19 ure 
po enega ali dva volivca, za ka
tera so sicer vedeli, da so odsot
ni, toda lahko bi se vrnili domov 
predčasno in prišli na volišče, za
to to ni smelo biti zaprto. 

ŠENTJUR 

Partizanska Planina je bila v 
nedeljo slovesna kot že dolgo ne. 
Okrašena z zastavami ;in zele
njem je pričakala dan volitev, 
ki so v tem kraju izredno lepo 
uspele. Po razpploženju bi se Pla-
ninčani lahko kosali samo še s 
prebivalci Dramelj , kjer je tudi 
to pripomoglo k odlični volilni 
udeležbi. V šentjurski komuni so 
nedeljske volitve lepo uspele. 
Udeležilo se jih je 95,97 odstot
kov vseh volivnih upravičencev, 
kar je za nekaj odstotkov manj 
kot pri volitvah o občinski zbor 
občinske skupščine. Kandidat za 
republiški zbor republiške skup
ščine Miran Cvenk je bil tako 
izvoljen z vel iko večino glasov. 

V šentjurski občini je kar cela 
vrsta volišč, ki so zaključila delo 
že zgodaj zjutraj. Tako so v Pon-
kvici zabeležili 100 odstotno vo-
livno udeležbo že ob osmih, v 
Straži nekaj minut za tem, v Sliv
nici ob devetih, v Primožu ob 
desetih, dopoldne pa še v Šent
jurju, Praprotnem, na Boletini in 
Ostrožnem pri Ponikvi ter v Trat-
ni pri Grobelnem. Tako so torej 
na 30 odstotkih vseh volišč volili 
vsi volivni upravičenci. Najslab
še pa so se odrezali v Blagovni 
in KostriiTiici. 

Med zanimivostmi nedeljskih 
volitev je tudi razdelitev volišč. 
Skoraj vsa so bila namreč v pri
vatnih hišah, ki so jih v te na
mene primerno okrasili, domači 
pa so ponekod volivce celo po
gostili . 

Občinska volilna komisija v 
Šentjurju meni, da so bile nedelj
ske volitve med najuspelejšimi 
zadnjih let. ^ 

ŠMARJE PRI JELŠAH 

V šmarski komuni so v nedeljo 
zabeležili 92,3 odstotno voli lno 
udeležbo. Res je sicer, da ta od
stotek ni med najboljšimi, ven
dar so volitve še vedno razmero
ma dobro uspele. Najbolje so se 
odrezali v Zagaju, Dobovcu, Slad
ki 2ori in v Šmarju, najslabše pa 
v Kamencah, kjer se je volitev 
udeležilo samo 79 odstotkov vseh 
volilnih upravičencev. Tudi v 
šmarski komuni se je primerilo, 
da so v nekaterih voliščih čakali 
le še enega ali dva volivca, pa 
čeprav so vedeli, da ne bodo mo
gli priti. Toda zakon je zakon in 
volišče je moralo biti odprto do 
sedme ure zvečer. 

Tudi šmarski volivci so na vo
lišča prihajali dobro razpoloženi. 
Volilni odbori so v redu izpolnili 
svojo dolžnost, mladina pa je po
skrbela za okrasitev volišč. 

V šmarski komuni je za repub
liški zbor kandidiral Andrej Ma
rine, ki je bil tudi izvoljen. 

ŽALEC 

Volitve poslancev na področju 
žalske občine so potekale izredno 
svečano. Vsa volišča so bila lepo 
okrašena, v vseh večjih središčih 
pa je v dopoldanskem času igra
la godba iz U b o j . 

Na celotnem območju so voliv
ci volili poslance v zvezni zbor, 
za kar je kandidiral Tone Bole. 
Posebno zanimive pa so bile vo
litve v tisti polovici občine, kjer 
so volili poslanca za republiški, 
zbor in sta kandidirala Rado Za-
konjšek in Andi Coršek. Zanimi
vo je . da je tudi Goršek dobil 
večino na manjšem številu vo
lišč kot Rado Zakonjšek. vendar 
je kljub temu zbral več glasov in 
je bil tako izvoljen za ])oslanca 
v r('i)ubliški zbor republiške 
skupščine. .Skupno je za Andija 
Ciorška glasovalo 'y.0'^'\ volivcev, 
za Rada Zakonjška pa 4.703. Raz
lika je torej •>2i8 glasov. 

Od 22.lO^ volilnih upravičen
cev na področju občine je glaso
valo za poslanca v zvezni zbor 
20.926 vol ivcev — ali 94,67 odstot
kov volivcev, ^a poslanca v re-
?)ublišl<i zbor pa je od 11.003 vo
livcev glasovalo 10.48> ali 95,25 
odstotkov. 

Na Gomilskem so občani hkra
ti z volitvami opravili tudi refe
rendum za uvedbo krajevnega 
samoprispevka za asfaltiranje ce
ste skozi Gomilsko. Samoprispe
vek so izglasovali, saj se je zanj 
odločilo približno 75 odstotkov 
vseh volivcev. 

Pred dnevi je bilo na III. osnovni šoli v Celju tekmovanje pionirjev 
in mladincev, ko so odgovarjali na vprašanja iz zgodovine in mladinske 
organizacije. Tekmovanje so pripravili mladinci ob sodelovanju s pro
svetnimi delavci, potekalo pa je v štirih skupinah. Vprašanja, na kft-
tera so odgovarjali tekmovalci , so bila dokaj zahtevna, k l jub temu so 
nanje presenetlj ivo ločno odgovarjali . Strokovna komisija, sestavljena 
iz prosvetnih delavcev, ter ocenjevalna komisija, ki so jo, sestavljali 
pionirji in mladinci, je najboljše skupine nagradila s knjižnimi nagra
dami. Prvo mesto so zasedli učenci 8. b razreda, ki so si s tem prido
bili pravico do sodelovanja na sektorskem tekmovanju. 

MAJHEN TODA POMEMBEN JUBILEJ CELJSKIH GASILCEV 

10 let poklicne čete 
(Nadaljevanje s i. strani) 
Tako so s s is temat ično p r e v e n t i v 

no požarno vars tveno vzgojo uspeli 
polagoma zmanjšat i število požarov. 
Do pred nedavn im je bil celjski za
vod za požarno varnos t s svojim d e 
lom edins tven v naši republ iki , saj 
so se usmeri l i p redvsem na p r e v e n 
t ivno vzgojo s p r i re jan jem raznih 
seminar jev v delovnih organizaci jah 
in v okviru prostovol jnih gasilskih 
druš tev . Zanimivo je tudi dejstvo, da 
člani omenjene us tanove poleg p o -
žarnovars tvenega dela sami u s t v a r 
jajo ma te r i a lna s reds tva za svoj ob 
stoj . Člani poklicne čete so n a m r e č 
nekdanj i kvalif icirani delavci, ki v 
pros tem času > v de lavnicah svoje 
us tanove proizvajajo razna gasilska 
orodja, avtocis terne, s svojimi proiz
vodi opremljajo svojo četo in poprav 
ljajo gasilske br izgalne prostovol jnih 
gasi lskih d ruš tev na področju nek 
danjega celjskega okraja. S svojim 
delom prispevajo okrog 40 odstotkov 
sredstev za svoje normalno delo. 

Ju t r i , to je v soboto, bodo ob 17. 
ur i na Trgu revoluci je s svečanim 
programom, ki obsega poleg raznih 
špor tn ih t ekmovanj še tak t ične vaje 
pokl icnih gasi lskih enot iz Slovenije , 
svečano proslavil i majhen, toda p o 

m e m b e n jubilej ob deset i obletnici 
obstoja poklicne gasilske čete. Ob ju 
bileju bodo nagradi l i I V A N A P A -
S E R A , J O Ž E T A S U N K A . I V A N A 
G O R I Š K A , F R A N C A S E L C A N A in 
I V A N A P O D P E C A N A — pet članov, 
ki so v poklicni četi že vse od u s t a 
novi tve . 
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ZAKLJUČNI PLENUM 
OKZMS CELJE 

Kot vsi okra jn i forumi se je 
v soboto razformira l tudi 
okrajni komi te Zveze mlad ine 
Slovenije Celje. Ob tej pr i lož
nosti je bil tudi zakl jučni p l e 
n u m okra jnega komite ja , na 
k a t e r e m so razreši l i vse člane 
tega komiteja, h k r a t i pa so 
razpravl ja l i tudi o nadal jn j ih 
na logah organizacije Zveze 
mladine . Poudar i l i so, da bo 
t reba p redvsem okrepi t i občin
ska vodstva Zveze mladine , 
ka r bi naj zagotovilo vsebinsko 
bogatejše in pes t re jše delo te 
najmnožičnejše organizacije 
mlad ih l judi. 

PREDVOLILNO ZBOROVANJE V ŠENTJURJU 

KOMUNALNI 
PROBLEMI 

Pred dnevi je bilo v Šent jur ju 
predvol i lno zborovanje, ki se ga je 
udeležil tudi kand ida t za r e p u b l i 
škega poslanca republ i ške skupščine 
MIRAN CVENK. Na zborovanju so 
občani razpravl ja l i o oskrbi z vodo 
in k ruhom, o komuna ln i u red i tv i ter 
o problemih otroškega vars tva . 

Ob poras tu s tanovanjske izgradnje 
je v Šent jur ju ostala odpr ta vrs ta 
komuna ln ih vprašan j , ki j ih ni n ihče 
reševal . 

Pereč p rob lem v Šent jur ju p r e d 
stavlja tudi oskrba mes ta z zdravo 
pi tno vodo. P redv ideno je bilo sicer, 
da bo z odkri t jem novega izvirka 
vsaj delno r^šen problem, vendar so 
mer i tve pokazale, da bo ta količina 

vode zadostovala za po t rebe občanov 
vasi Kranjč ica in Hruševec . Vse r e 
šitve z i skanjem manjš ih izvirkov 
lahko rešijo p rob lem le začasno, za
to bo pot rebno v perspekt iv i nape l j a 
ti vodo od drugod, za k a r pa bodo 
po t rebna vsekakor večja m a t e r i a l n a 
s reds tva . 

Na zborovanju je bilo tudi govora 
o kra jevni skupnost i , ki zarad i po
man jkan ja sredstev in kad rov še ne 
opravl ja svojega poslans tva . Poleg 
tega so udeleženci zborovanja načel i 
tudi vprašan je otroškega va r s tva in 
va r s tvene us tanove, ki bo baje p r i 
čela z delom prot i koncu leta. 

f. s. 

Dvaindvajseti april -
DAN TABORNIKOV 

22. april je dan tabornikov Slove
nije. Na ta dan leta 1954 je bila 
namreč ustanovljena skupščina 
združenja tabornikov Slovenije, ki 
je začela delovati na iniciativo cent
ralnega komiteja Zveze mladine 
Slovenije kot njena specializirana 
organizacija. Čeprav šteje ta orga
nizacija danes okrog 14 tisoč čla
nov, je to — če upoštevamo velik 
pomen, ki jo ima organizacija v 
življenju mladega človeka — še ved
no premalo. Taborniška organizaci
ja skrbi namreč za to, da njeni čla
ni koristno preživljajo svoj prosti 
čas, zato so v svoj program vnesli 
spoznavanje pridobitev revolucije, 
seznanjanje z dosežki tehnike in 

kulture, te lesno vzgojo, itd. Tabor
niška organizacija tesno sodeluje z 
vsemi organizacijami, društvi in or
gani upravljanja — to je namreč po
rok za široko in vsestransko delo. 
Organizacija tabornikov vzgaja mla
dino na nevsiljiv, zanimiv način. Vse 
leto pripravlja sestanke, izlete, po
hode, potovanja, tekmovanja, letne 
tabore itd. — oblike torej, ki so pri
lagojene interesom in potrebam živ
ljenja mladih tako po spolu kakor 
tudi po starosti. 

Zato bi bilo prav, če bi starši svo
je otroke vzpodbujali k vpisu v ta
borniške vrste, saj bodo tako lepo 
preživeli počitnice, si krepili telo in 
duha. 


